
Styremøte i Holmestrand Rotary klubb 
21. mars 2011 kl. 2015 

 
 
Tilstede:  
Hans-Arne R., Tor T., Kaj H., Ivar Jon T., Ole Hermann N., Jan-Arne R., Arne F., Olav D., Martin W., 
Espen A. og Torstein S. 
 
Agenda: 
- Referat fra forrige møte 
- Klubbens økonomi  
- Rekruttering nye medlemmer 
- GSE-besøket 
- Program / dato for båttur og presidentskifte 
- Eventuelt  
 
- Referat fra forrige møte 
Presidenten opplyste at 3 av våre 4 kandidater til RYLA hadde akseptert tilbudet. Det var ingen 
bemerkninger fra forrige møte.  
 
- Klubbens økonomi  
Ole Hermann orienterte om klubbens økonomi og konkluderte med at det ville bli et lite overskudd. Han 
ville sette opp et foreløpig regnskap og sende til presidenten. 
 
- Rekruttering nye medlemmer 
Det var ikke kommet inn noen bemerkninger til listen over kandidater til nye medlemmer. 
 
- GSE-besøket 
GSE besøket til vår klubb vil finne sted uke 18 (fra 2. mai). Espen hadde satt opp et foreløpig program i 
denne anledningen. Torstein vil bistå han i arbeidet med program og arrangement. 
 
-Programmet. 
Det er kun 2 mandager i april. Jon Løvaas vil fortelle om TV2 programmet ’Ønskedrømmen’ mandag 4. 
april. 
Øvrige møter planlegges som følger: 
9. mai vi våre utsendte RYLA deltagere fortelle om sine erfaringer fra kurset. 
23. mai avholdes peismøter for de nye komiteene. 
20. juni blir det båttur 
27. juni presidentskifte 
 
-Eventuelt 
Nysgjerrigprisen: Styret besluttet at nysgjerrigprisen ikke deles ut i år. 
 
Da vi snart slipper opp for miniatyr Nysgjerrig statuer, må man finne andre hedersbevis da anskaffelse 
av nye statuer blir forholdsmessig kostbart. Det ble foreslått at det nye styret lager retningslinjer for 
fremtidig utdeling av Nysgjerrigprisen og at prisen for eksempel kunne bestå av et diplom og en sum 
penger som skulle øremerkes et veldedig formål. 
 
Incoming President Tor refererte fra PET og fortalte at vår klubbs beslutning om å sende 3 deltagere til 
RYLA ble godt mottatt av Distriktet. 
 
Det ble hevdet at vår klubb ikke hadde innbetalt tilstrekkelig til Polio Plus prosjektet. Frist for 
innbetaling av resterende beløp var satt til 30. juni. 



 
Tor ønsket også å gjeninnføre det ’gamle’ programsystemet hvor hver komité hadde ansvaret for ’sin’ 
kveld. Programkomiteens oppgave vil da bli å koordinere programmene. 
 

 
 

Møtet ble avsluttet kl. 2130 
 

 
Kaj Haagensen 
Sekretær 

 


